

BRIGADIER-GENERAL K.D. BRODIE, CD

**COMMANDER MILITARY PERSONNEL
GENERATION GROUP**



In the humble tradition of many military families, I spent the summers of my youth traversing Canada in the backseat of a station-wagon, reading comic books, and instigating countless refrains of “Are we there yet? Are we having fun yet?”

Born under prairie skies, and raised with a deep affinity for the West Coast and for travel the world over, I joined the Regular Force in 1989 following a year in the Naval Reserve, graduating from Royal Roads Military College in 1993, with subsequent Master degrees from Royal Military College (2008) and the Eisenhower School of National Security and Resource Strategy (National Defence University, 2016).

I have commanded platoons, a company, and a battalion in the Canadian Army; a Formation in the Canadian Joint Operations Command; and held key staff appointments as a tactical, operational, and strategic logistician.

An aerial delivery specialist, static-line and military free-fall parachutist with American jump wings earned on exercise with the 2nd Battalion of the 74th Ranger Regiment (US), I’ve deployed to Croatia, Bosnia, and Afghanistan, served with NATO and the United Nations, joined the domestic battle against floods, ice storms, forest fires, and been seconded to the Public Health Agency of Canada to support Canada’s COVID-19 pandemic response.

I’ve grown up in a learning organization, a student and practitioner of leadership and literature, of history and humanity, of character and culture, of tactics and tenacity, of science and strategy and global supply chains.

A professor and a paratrooper, a parent and a partner, a public speaker and passionate advocate for People Operations, I am currently the Commander of the Military Personnel Generation Group, leading a tireless and talented team at the heart of the CAF’s recruiting and individual training enterprise.

Along with my spouse, an extended family network and with the assistance of a large shaggy dog, we manage a house full of teenagers and smelly sports gear. We spend our “free time” driving.

I am never quite sure when I have arrived, but I am quite sure that I am having fun.

BRIGADIER-GÉNÉRAL K.D. BRODIE, CD

COMMANDANT DU GROUPE DE GÉNÉRATION DU PERSONNEL MILITAIRE



Dans l'humble tradition de nombreuses familles de militaires, j'ai passé les étés de ma jeunesse à parcourir le Canada sur la banquette arrière de l'auto, à lire des bandes

dessinées et à insuffler d'innombrables refrains: "Arrivons-nous bientôt? Quand va-t-on pouvoir s'amuser?"

Née sous le ciel des prairies et élevée avec une profonde affinité pour la Côte Ouest et pour les voyages à travers le monde, j'ai rejoint la Force régulière en 1989 après une année dans la Réserve navale. Diplômée du Royal Roads Military College en 1993 avec des diplômes de maîtrises au Collège militaire royal (2008) et de la Eisenhower School of National Security and Resource Strategy (National Defence University, 2016).

J'ai commandé des pelotons, une compagnie et un bataillon dans l'armée canadienne; une formation au Commandement des opérations interarmées du Canada; et j'ai occupé des postes clés d'état-major en tant que logisticienne tactique, opérationnel et stratégique.

Spécialiste de la livraison aérienne, parachutiste militaire en ligne statique et en chute libre avec des ailes de saut américaines gagnées lors d'un exercice avec le 2e bataillon du 74e régiment de Rangers (États-Unis), j'ai été déployé en Croatie, en Bosnie et en Afghanistan, servi avec l'OTAN et les Nations Unies. J'ai rejoint la bataille nationale contre les inondations, les tempêtes de verglas, les incendies de forêt et j'ai été détaché auprès de l'Agence de la santé publique du Canada pour soutenir la réponse du Canada à la pandémie de COVID-19.

J'ai grandi dans une organisation apprenante, étudiante et praticienne du leadership et de la littérature, de l'histoire et de l'humanité, du caractère et de la culture, de la tactique et de la ténacité, de la science et de la stratégie et des chaînes d'approvisionnement mondiales.

Professeure et parachutiste, parent et partenaire, conférencière et défenseure passionnée des opérations humaines, je suis actuellement la commandante du groupe de la génération du personnel militaire, dirigeant une équipe infatigable et talentueuse au cœur du recrutement et de la formation individuelle de l'entreprise des FAC.

Avec mon époux, un réseau familial élargi et un gros chien hirsute, nous gérons une maison pleine d'adolescents et d'équipements de sport malodorants. Nous passons notre « temps libre » à conduire.

Je ne suis jamais tout à fait sûre quand je suis arrivée, mais je suis tout à fait certaine que je m'amuse.